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a r m a n m e l i . i r

عدم انتخاب »جدیدی«  به دلیل 
شیطنت مزدوران داخلی بود

تسنیم: علیرضا دبیر در خصوص عدم 
موفقیت جدیدی در انتخابات شورای آسیا 
تصریح کرد: تیم کشتی فرنگی ما در مسابقات 
آسیایی باید  7، 8 مدال طلا کسب می کرد، اما 
مشکلات داوری بود. قبل از مسابقات من و بنا 
به بچه ها تذکر دادیم که در مسابقات سر ما را 
خواهند برید و دیدید که سر ما را بریدند. این 
به خاطر عدم انتخاب جدیدی بود و دلیلش نیز 
شیطنت مزدوران داخلی بود. وی تاکید کرد: 
یک خانم و آقا آنجا آمدند و از روزی که آن آقا 
آمد اتفاقاتی افتاد. البته این دلیل نمی شود که 
بگویم ما خوب کار کردیم و حتما ما نیز ضعیف 
عمل کردیم. متاسفانه بحث دوپینگ سالیان 
قبل عباس جدیدی را مطرح کردند. این در 
حالی است که کسانی که کشتی جدیدی را 
یادشان است، می توانند شهادت بدهند که او 
نیازی به دوپینگ نداشت و حتی رسول خادم 
که با او کشتی گرفته است می تواند این حرف 
من را تصدیق کند. عباس جدیدی هیچوقت 
به دوپینگ احتیاج نداشته است و بعداز اتفاق 
دوپینگ چندین مدال جهانی گرفت. تا شب 
آخر جدیدی در میان 7 نفر بود، اما با بزرگ 
کردن بحث دوپینگ او شرایط طوری شد 
که صبح به من گفتند بگوید انصراف بدهد. 
امیدوارم دستگاه های مربوطه این موضوع را 

پیگیری کنند.

خارجازمستطیلسبز

 »امباپه« 180 میلیون یورو 
قیمت دارد

گیلم بالاگه، خبرنگار مشهور اسپانیایی در 
خصوص آینده نیمار و امباپه نوشت: پاریس 
متقاعد شده که نیمار در این تیم می ماند و 
قصد رفتن به باشگاهی دیگر را ندارد. نیمار 
این را صراحتا به بازیکنان پاریس گفته و 
هم تیمی های او می دانند که نیمار با پاریس 
تمدید خواهد کرد. جالب اینجاست که بالاگه 
نوشت که این موضوع را اکیپ می داند ولی 
می خواهد پیش از نیمه نهایی آن را منتشر 
کند و باعث روحیه فرانسوی ها شود. وی ادامه 
داد: ناصر الخلیفی نیز برای امباپه 180 میلیون 
یورو قیمت گذاشته با اینکه تنها یکسال تا 
پایان قرارداد این بازیکن زمان باقی مانده است. 
مدیریت پاریس نمی خواهد امباپه را از دست 
بدهد با اینکه می داند ممکن است او تمدید 
نکند و سال آینده رایگان از پاریس جدا شود. 
الخلیفی امیدوار است که پیشنهاد دیگر او به 

امباپه نظر او را تغییر دهد.

خـــبر

دیـــدگــاه

استقلال مقابل الاهلی عربستان در لیگ قهرمانان آسیا به 
پیروزی پرگلی دست یافت. به نظر من پیروزی پرگل استقلال 
مقابل تیم الاهلی در واقع نشان دادن اقتدار فوتبال ایران 
به کشورهای عربی بود که با وجود همه محدودیت ها آن را 
به نحواحسن نشان دادند. از میزبانی ای که به رغم شایستگی از 
آن محروم شدیم، اما استقلال با ارائه بازی زیبا و تاکتیکی نشان 
داد که نمایندگان ایران به این مسائل توجه نمی کنند و آنهایی 
که قصد داشتند فوتبال ما را به خاطر سلب میزبان تحقیر کنند 
خودشان تحقیر شدند. استقلال در بازی مقابل الاهلی نشان 
داد که تاکتیک حرف اول را می زند و دلارهای نفتی نمی تواند 
پیروزی برای یک تیم به ارمغان بیاورد. در این بازی استقلال 
علاوه بر بازی جوانمردانه که الاهلی در چندین صحنه آن را 
رعایت نکرد، بسیار باتکنیک ظاهر شد و وحدت و دوستی را هم 
نشان داد. به نظرم بازی استقلال مقابل الاهلی در واقع تحقیر 
فوتبال عربستان بود و بزرگی و اقتدار  فوتبال ایران نشان داده 
شد. با وجود همه محدودیت ها و مشکلاتی که AFC  بر سر 
راه نمایندگان ایران به وجود آورد، اما استقلال به دور از مسائل 
حاشیه ای بازی خیلی خوبی ارائه داد. من پیش از این به لغو 
بازی استقلال مقابل صنعت نفت نقد داشتم، اما الان متوجه 
شدم که لغو این دیدار به دلایلی بود که دست استقلالی ها 
برای تیم های عربی رو نشود و به نظرم تصمیم درستی گرفتند. 
پیشینه استقلال در آسیا نشان داده است که تیم های عربی باید 
از ما وحشت کنند و خوشبختانه اعضای کادرفنی تیم استقلال 
با به کارگیری از تمام ظرفیت ها این تیم و همچنین چهره های 
جوان و تنوع تاکتیکی اقتدار خود را ثابت کردند. فکر می کنم 
خط دفاعی استقلال هنوز مشکلاتی دارد، بازیکنان چون عارف 
غلامی، مهدی پور و آرش رضاوند  کمی ناهماهنگ بودند که 
فکر می کنم به خاطر بی تجربگی آنها بود. در خط دفاعی نباید 
خیلی راحت توپ را به حریف واگذار کرد، اما با این حال به نظرم 
باید به نظر سرمربی احترام گذاشت و حتما مشکلاتی را که در 
این بازی وجود داشته برای بازی بعد رفع خواهند کرد. بازی 
استقلال مقابل الاهلی قدرت نماینده ایران را نشان داد، اما 
استقلالی ها باید بدانند این بازی به پایان رسیده و به فکر  بازی 
بعدی خودشان باشند. بالاترین امتیاز از سوی نمایندگان ایران 
در هفته اول لیگ قهرمانان آسیا کسب شد.  این موضوع ظرفیت 
و توان فوتبال ایران را به AFC  نشان می دهد. اگرچه تیم های 
عربی با پول همه چیز را به نفع خود می کنند، اما تیم های ایرانی 
با ارائه فوتبال تاکتیکی و زیبا نشان دادند خیلی از مسائل خارج 
از مستطیل سبز بازی است و در میدان باید حرف برای گفتن 
داشته باشند. امیدوارم این روند ادامه پیدا کند و نمایندگان 
فوتبال ایران با ارائه بازی های تماشایی بازهم خودشان را ثابت 
کنند. درآمد پنهانی AFC از طرف بینندگان ایرانی تامین 
می شود چرا که میلیون ها بیننده شاهد بازی های باکیفیت 
نمایندگان ایران هستند. فوتبال ایران و به خصوص تیم 
استقلال با ارائه تاکتیک های به روز و اخلاق حرفه ای درس 

بزرگی به تیم های عربی داد.

توان فوتبال مان را به AFC  نشان دادیم 

    جادو 
رئال مادرید روزهای فوق العاده ای را سپری می کند. 
آ.اس با تیتر جادویی زیزو به تمجید از سرمربی رئال 
پرداخته و اذعان کرده که او با وجود مصدومان زیاد و 
با بهره گیری از تاکتیک های فوق العاده خود بهترین 

نتایج را کسب کرده است.

        خوشحالی 
کایو لوکاس فرناندز، مهاجم شارجه امارات شادی گل 
جنجالی مهاجم پرسپولیس را تکرار کرد، اما خبری از 
محرومیت او نخواهد بود. در واقع شادی او مربوط به بازی 
برابر نیروی هوایی عراق نیست و در لیگ  امارات نیز اتفاق 

افتاده است.

         جلسه
اعــضای هیــات مدیره الاهلی پس از باخت مقابل 
استقلال،  در پــارکـــینگ استادیوم تشکیل جلسه 
داد. عبدا... مومنه مدیرعامل الاهلی که گفته می شد در 
آستانه استعفا قرار دارد، شایعات کناره گیری او را در 

فضای مجازی عربستان بیشتر کرده است.

ت
شــ

سنو
عک

هاشم بیک زاده پیشکسوت استقلال تهران گفت: 
این تیم در مسابقات لیگ قهرمانان آسیا به همراه 
فرهاد مجیدی بسیاری از نواقص ابتدای فصل را 
پشت سر گذاشته است اما رقابت سختی با رقبای نام 

آشنا در دورگروهی خواهد داشت.
 نــظرتان در مورد بازی استقلال با الاهلی 

چیست؟
لیگ قهرمانان با لیگ برتر تفاوت های بسیاری 
دارد. تیم های حاضر در لیگ قهرمانان بازیکنان 
بزرگ و شاخصی را جذب کردند و بدون تعارف 
باید بگویم امکانات آنها چه از لحاظ سخت افزار 
و چه نرم افزار ده ها برابر پیشرفته تر از ماست. 
آنها شرایط بسیار خوبی دارند. دغدغه و 
مشکلات مالی ندارند، چندین زمین آماده در 
اختیار دارند. استقلال در این بازی باهوش عمل 
کرد و می توان گفت برای تک تک دقایق برنامه 
داشت. بازیکنان تمرکز خود را حفظ و به یک 

پیروزی باارزش دست پیدا کردند.
 روند تیمی فرهاد مجیدی را چطور دیدید؟

استقلال با فرهاد مجیدی بهتر شده است، 
کسب 3 برد و یک مساوی از 4 بازی یک نتیجه 
عالی است. اگر بگوییم استقلال با مجیدی بهتر 
نشده، دشمنی کرده ایم ولی استقلال در بازی 
آخر برابر پیکان خوب نبود که آن هم طبیعی 
بود چون تیم چند بازیکن مبتلا به کرونا داشت. 
باید بازی های آسیایی را ببینیم تا بتوانیم بهتر 
نظر بدهیم ولی شکل بازی های استقلال شکل 

بدی نیست. 
  مشکلات فنی استقلال بــرطرف شــده 

است؟
آنها از ابتدای فصل بیستم یک اشکال بزرگ 
داشتند و آن هم عدم هماهنگی خط دفاعی این 
تیم بود. به دلیل جابه جایی های زیاد مدافعان 
استقلال هماهنگ نبودند و این تا حدودی به 
استقلال ضربه زد. ضمن اینکه در خط هافبک 
هم با رفتن علی کریمی استقلال نتوانست یک 
هافبک خلاق و بازی ساز خوب را جانشین 

کریمی کند. 
  شانـــس صـــعود استقلال در  آسیا را 

چطور می بینید؟
عیب لیگ قهرمانان این است که امتیازگرفتن 
سخت است و حسنش هم این است که همه 
تیم ها به هم امتیاز می دهند. برد بازی اول برای 
استقلال بسیارمهم بود و فکر می کنم اگر تیم 
از مرحله گروهی صعود کند می تواند به مراحل 

نهایی هم راه پیدا کند. 

گفــتوگــو
هاشم  بیک زاده:

  استقلال 
 با »مجیدی« 

بهتر شده است

فوتبالداخلی
ایلنا: تیم فوتبال ذوب آهن در دیدار هفته بیستم مقابل 
پدیده به تساوی یک- یک دست پیدا کرد و با کسب یک 
امتیاز از این دیدار از زمین مسابقه خارج شد. گاندوها با کسب 
این امتیاز و با توجه به شکست سایپا مقابل مس رفسنجان 
توانستند یک پله در جدول صعود داشته باشند و بالاتر از 
این تیم در جایگاه سیزدهم جدول بایستند. ذوبی ها در هفته 
پنجم لیگ برتر و در بازی دوررفت مقابل همین پدیده به 
شکست 2 بر صفر تن دادند و بعداز آن به رتبه چهاردهم جدول 
سقوط کردند و تا روز پنجشنبه گذشته دیگر نتوانسته بودند از 
جمع 3 تیم پایین جدول جدا شوند و این اتفاق بعد از 15 هفته 
برای شاگردان مجتبی حسینی رخ داد. ذوب آهن این روزها با 
نتایج خوبی که زیرنظر کادرفنی جدید خودش کسب می کند 
توانسته اوضاعش را در جدول تغییر دهد و حتی فرصت صعود 

به رتبه های بالاتر را هم دارد.

بینالملل
  سرمربی تیم فوتبال منچستریونایتد پس از پیروزی تیمش 
مقابل گرانادا، به خوردن تیمش به رم در مرحله نیمه نهایی 
لیگ اروپا واکنش نشان داد. اولگنار سولسشایر که شاگردانش 
در دوربرگشت از مرحله نیمه نهایی لیگ اروپا موفق شدند در 
ورزشگاه اولدترافورد با نتیجه 2 بر صفر گرانادا را از پیش رو 
بردارند و در مجموع دو دیدار رفت و برگشت با برتری 4 بر صفر 
راهی مرحله نیمه نهایی این رقابت ها شدند، گفت: ما در کنار 
برتری 2 بر صفر موفق شدیم دروازه خود را هم بسته نگه داریم 
و عملکرد انفرادی خوبی را هم از بازیکنان مان شاهد بودیم. 
سرمربی منچستریونایتد که در این بازی بازوبند کاپیتانی را 
به پوگبا داده بود، اما او را بین دو نیمه از ترکیب تیمش بیرون 
کشید، در توضیح این تصمیم خود اظهارداشت: گاهی اوقات 
پل می خواهد در تمامی نبردهای تن به تن پیروز شود. او 
پس از دریافت کارت زردش در این بازی چند تکل دیگر روی 
پای بازیکنان گرانادا زد، اما با وجود اینکه او داشت عالی بازی 
می کرد، نمی خواستم در مورد او ریسک کنم چون 
احتمال اخراج شدنش وجود داشت، برای 
همین او را بیرون کشیدم. سولسشایر 
که تیمش حالا در مرحله نیمه نهایی 
لیگ اروپا باید با رم ایتالیا مصاف 
کند، در این خصوص نیز خاطرنشان 
کرد: بازی های رم را خیلی ندیده ام، 
اما می دانم که آنها دو بازی 
خوب مــقـابل آژاکس 
انــجــام داده اند. 
بی صبرانه منتظر 
رویــارویــی با 

رم هستیم. 

محمدمومنی
کارشناس فوتبال

آرمان ملی: در حالی که پرسپولیس در لیگ قهرمانان آسیا و 
در هند به مصاف حریفان می رود انتشار پست جنجالی در صفحه 
اینستاگرام باشگاه که توسط کارگزار اداره می شود؛ باعث بروز 
حاشیه شده و سرخ ها در آستانه جریمه چند 10 هزار دلاری قرار 

گرفته اند. 
 پست اینستاگرام 

چند روز قبل  بود که پست صفحه اینستاگرام پرسپولیس 
حاشیه ساز شد، جایی که یک متن عجیب روی آن نقش بسته و 
به جنگ های ایران - هند در دوره حکومت نادرشاه افشار اشاره 
می کند: »283 سال پس از فتح هند توسط لشکر ایرانیان، حالا 
نوبت به جوانان ایرانی رسیده تا یکبار دیگر و این بار در آوردگاه 
دیگری دست به فتح الفتوح بزنند.« این پست البته یک روز بعد 
ویرایش شد. با این حال طرفداران فوتبال در هند واکنش بسیار 
تندی را به آن نشان دادند و البته هواداران پرسپولیس نیز به 
زبان فارسی و انگلیسی تلاش کردند که باشگاه پرسپولیس و خود 
را از این موضوع تبرئه کنند. یکی صفحه های فوتبال هند نوشت: 
»اینستاگرام رسمی پرسپولیس به کل کشور ما بی احترامی کرده 
است. نتایج مهم نیستند؛ با احترام به گوآ، ما می دانیم که کیفیت 
و قدرت پرسپولیس بیشتر است اما این چه حرفی است که شما 
نوشته اید؟« »تایمز« هند در گزارشی از توضیحات فدراسیون 

فوتبال هند پرده برداشت و نوشت: یکی از پست های باشگاه 
پرسپولیس که توسط آنها منتشر شد، اهانت آمیز بود و باعث شد 
به شأن مردم هند توهین شود. این پست به احساسات مردم هند 

ضربه بزرگی وارد کرد.
  شکایت هندی ها 

فدراسیون فوتبال هند اعلام کرد که از باشگاه پرسپولیس 
به دلیل انتشار یک پست در فضای مجازی که مضمون آن 
تبعیض  آمیز و تحقیر آمیز بوده است به کنفدراسیون فوتبال آسیا 

فوتبال هند شکایت کرده است. در نامه ارسالی فدراسیون 
به AFC آمده است: فدراسیون فوتبال هند 

مراتب شکایت خود از رفتار نامناسب باشگاه 
پرسپولیس، نماینده کشور ایران قبل از 

آغاز رقابت  های لیگ قهرمانان آسیا و به طور 
خاص قبل از سفر به هند را اعلام می دارد. این 
باشگاه یکسری پست های مشخص را در صفحه 
رسمی  اش در شبکه های اجتماعی منتشر کرد 

که منجر به جریحه دارشدن احساسات مردم هند 
شده و واکنش رسانه ها را در پی داشته است. این 

پست نشان دهنده یک رویکرد هجومی غیرمنطقی 
نسبت به فدراسیون فوتبال هند و مردم این کشور بود که 

کاملا خارج از چارچوب های اخلاقی هر ورزشی است. فدراسیون 
فوتبال هند قویا این رفتار آنها را محکوم می کند و خواهان اقدامی 

مناسب از سوی AFC علیه باشگاه پرسپولیس است.
 عذرخواهی رئیس هیات مدیره 

در همین زمینه صدری رئیس هیات مدیره پرسپولیس، با انتشار 
پستی در اینستاگرام باردیگر از هندی ها عذرخواهی کرده و البته 
از این خبر داده که قصد دارند درگاه های ارتباطی این باشگاه را که 
در اختیار کارگزار است، تحویل بگیرند. »فارس« نوشت: با حضور 
جعفر سمیعی در پرسپولیس روند مسائل رسانه ای تغییراتی 
کرد و وی که متوجه اشکالات قرارداد با کارگزار شده بود، حتی 
تا فسخ هم پیش رفت اما در نهایت این اتفاق رخ نداد. به نظر 
می رسد در مباحث در اختیارگرفتن رسانه های باشگاه 
همچنان با شرکت آتیه داده پرداز دچار مشکل باشد و 
هنوز نتوانسته حق عرفی باشگاه را پس 
بگیرد. اکنون به نظر می رسد بیش از 
پیش مشخص شد که چرا به این 
قرارداد این همه ایراد گرفته می شد و 
در روزی که رسانه ها انتقاد می کردند که 
چرا باید اسپانسر همه چیز را در اختیار 
داشته باشد، برای چنین روزهایی بود. تا 
زمانی که قرارداد پرسپولیس با آتیه داده 
برقرار باشد، این باشگاه حتی در مباحث 
رسانه ای هم از خودش چیزی برای عرضه 

اندام ندارد.

آرمان ملی: دوردوم رقابت های مرحله گروهی لیگ قهرمانان  آسیا 
در حالی از امروز آغاز می شود که تیم استقلال در روز پایانی دوراول 
موفق شد تیم الاهلی عربستان را با نتیجه پرگل 5 بر 2 شکست دهد . 

  برد استقلال 
تیم استقلال که از 45 دقیقه بامداد دیروز جمعه - 27 فروردین ماه 
- در جده به مصاف الاهلی رفته بود، با 5 گل حریف عربستانی را در 
خاک این کشور تحقیر کرد تا گام نخست در آسیا را محکم برداشته 
باشد. استقلال بازی را هجومی  استارت زد و خیلی زود هم مزد بازی 
خوبش را گرفت. دقیقه 5 فرشید اسماعیلی توانست توپ کمانه 
کرده از کاشته میلیچ را به تور دروازه الاهلی بچسباند. پس از این گل 
شاگردان مجیدی عقب ننشسته و توپ و میدان را در اختیار داشته 
و حملاتی را روی دروازه سفیدپوشان عربستانی پایه ریزی کردند. با 
این وجود دقیقه 25 میلیچ پای سلمان الموشر را که قصد دریبل زدن 
او را داشت، زد تا داور اردنی نقطه پنالتی را نشان دهد. عمر السوما 
به راحتی توپ را به مرکز دروازه فرستاد تا بازی را به تساوی بکشاند. 
پس از گل، استقلال دوباره جلو کشید اما فایده ای نداشت تا نیمه اول 
بدون برنده به سرانجام برسد. نیمه دوم را استقلال طوفانی آغاز کرد و 
چند موقعیت بسیارخطرناک روی دروازه نماینده عربستان خلق کرد. 
تلاش های استقلال بالاخره در دقیقه 55 جواب داد تا محمد نادری 
پس از چند رفت وبرگشت توپ روی کرنر ارسالی، با شلیکی تماشایی 
دروازه الاهلی را به لرزه درآورد. پس از این گل هم استقلال دست از 
حملاتش بر نداشت تا 12 دقیقه بعد بازهم روی فرار سریع مطهری 

و پاس عرضی اش برای قائدی به گل سوم دست یابد و خیال خود از 
سه امتیاز را تا حد زیادی راحت کند. پس از این گل بازی آرام تر شد 
و شاگردان مجیدی عقب نشستند تا روی یک اشتباه از سوی ریگی، 
السوما اختلاف را به حداقل برساند. پس از این گل آهنگ حملات 
الاهلی تندتر شد و حتی چیزی نمانده بود اشتباه مظاهری به قیمت 
تساوی تمام شود، اما حاصلی برای نماینده عربستان نداشت تا اینکه 
استقلال با شوت تماشایی قائدی گل چهارم را به ثمر رساند. ثانیه هایی 
بعد دیاباته با استفاده از دفاع به هم ریخته الاهلی یک تنه نفوذ کرده 
و یک ضربه پنالتی را گرفت تا با گل کردن آن، آب سرد را بر پیکر 

الاهلی بریزد.
 صحبت های مطهری

حمید مطهری در نشست خبری پیش از بازی با الریان قطر 
اظهارداشت: همه جوره خود را برای این مسابقات آماده کرده و 
طراحی خیلی خوبی برای این 6 بازی آماده کرده ایم. مطهری ادامه 
داد: می دانیم پرسپولیس DNA  و ژن قهرمانی دارد. همیشه برای 
حرکت کردن در این مسیر تلاش می کند. بچه ها با تعهد کامل وظایف 
خود را انجام می دهند و کارکردن با آنها برای ما لذتبخش است زیرا 
نهایت تلاش خود را برای قهرمانی و پیروزی انجام می دهند. مطهری 
درباره نقطه ضعف و قوت پرسپولیس مقابل الوحده و  برنامه این 
تیم برای طراحی حملات مقابل الریان تصریح کرد: همه می دانیم 
پرسپولیس همیشه دنبال بازی کلاسیک، بازیسازی از عقب و بازی 
مالکانه است. استفاده کردن از کل فضا، طول و عرض زمین و دواندن 

بیشتر توپ نکته بارز بازی ما است. استفاده از کانال های کناری و 
فضاها شگرد تیم ماست و سعی داریم همیشه خود را به حریف غالب 

کرده و فوتبال مان را دیکته کنیم.
 صحبت بلان

لوران بلان در نشست خبری پیش از دیدار مقابل پرسپولیس در 
هفته دوم لیگ قهرمانان  آسیا اظهارداشت: نتیجه دیدار اخیر مقابل 
گوای هند اصلا قابل قبول نبود. ما اکنون به پیروزی در این مسابقه 
می اندیشیم و می دانیم مسابقه پیش رو بسیارسخت و پیچیده 
خواهد بود. مخصوصا پس از نمایش دفاعی که تیم هندی از خود 
به جا گذاشت. وی ادامه داد: در فوتبال شما اگر موقعیت های زیادی 
در نیمه اول مسابقه به دست می آورید باید گل بزنید. اگر نزنید،  
نمی توانید برنده مسابقه شوید. ما در آن مسابقه می توانستیم نیمه 
اول متفاوتی را تجربه کنیم زیرا یک گل می تواند فضاهای بیشتری در 
مسابقه به شما بدهد. آن گل اهمیت بسیار زیادی برای ما داشت ولی 
به ثمر نرسید و بازی برای ما پیچیده دنبال شد. ما نتیجه را باید قبول 
کنیم و بپذیریم که به جای کسب 3 امتیاز، یک امتیاز گرفتیم. اکنون 
نیاز داریم مقابل پرسپولیس به برتری برسیم و امیدواریم مقابل تیم 

ایرانی گلزنی کنیم.
 تصمیم جدید تراکتور

تیم فوتبال تراکتور در هفته نخست مرحله گروهی لیگ قهرمانان  
آسیا مقابل پاختاکور ازبکستان تن به تساوی 3-3 داد و یک امتیاز از 
این بازی پرگل دشت کرد. بعداز این دیدار، رسول خطیبی، سرمربی 
تیم تراکتور از بازیکنان خود خواست تا زمان پایان دیدارهای این تیم 
در آسیا و بازگشت آنها به ایران از گفت وگو با رسانه ها خودداری کنند. 
این تصمیم به منظور برهم نخوردن تمرکز تیم و بازیکنان صورت 

گرفته است. تراکتوری ها امشب به مصاف شارجه امارات می روند. 
  شرایط فولاد

تیم فوتبال فولاد کــه یـــکی از نـــمایندگان ایران در 
لیگ قهرمانان  آسیا به حساب می آید، این روزها مسابقاتش در 
قالب گروه B دورگروهی به میزبانی عربستان در حال برگزاری 
است. فولادی ها به شرایط جوی و وجود گردوغبار در محل برگزاری 
تمرینات شان اعتراض داشتند و خواهان جابه  جایی شده بودند. سعید 
آذری مدیرعامل باشگاه فولاد بعداز درخواست کادرفنی برای تغییر 
محل تمرین تیمش با مسؤلان AFC و فدراسیون فوتبال عربستان 
وارد مذاکره و این درخواست رسما با آنها در میان گذاشته شد. بعداز 
مکاتبه هایی که با مسؤلان برگزاری مسابقات صورت گرفت و البته با 
همکاری زبیر عثمان )مسئول برگزاری مسابقات( و ابراهیم )دبیرکل 
فدراسیون کشور میزبان(، با درخواست فولاد برای تغییر محل 
تمرین موافقت شد و شاگردان نکونام تمرین خود را در زمین تمرینی 
ورزشگاه ریاض برگزار کردند. نماینده اردن حریف بعدی فولاد است. 

سرخ ها در آستانه جریمه چند 10 هزار دلاری 

پست جنجالی اینستاگرام »پرسپولیس«

3 نماینده ایران امروز به میدان می روند

خط و نشان »فرهاد«  برای آسیا

آرمان ملی: نادر دست نشان سرمربی تیم فوتبال رایکای بابل که 
مدتی پیش به علت ابتلا به کرونا در بیمارستان بستری شده بود، دیروز 

فوت کرد.
  سوابق

 نادر دست نشان متولد 3 خرداد 133۹ بود. در حالی که وی مدنظر 
تیم هایی همانند پرسپولیس  قرار داشت، اما تمام دوران بازیکنی خود 
را در تیم نساجی گذراند و توانست در 8 بازی متوالی در یک فصل ۹ گل 
به ثمر برساند. او سابقه دعوت به تیم ملی  را نیز داشت. دست نشان هر 3 
دوره مربیگری آسیا را زیر نظر استادان فیفا پشت سر گذاشته بود. این 
مربی قائمشهری سابقه هدایت 20 باشگاه در لیگ های مختلف فوتبال 
ایران را داشت و با تیم پگاه گیلان نایب قهرمانی لیگ برتر را به دست آورده 
بود. دست نشان با تیم های فوتبال مس کرمان، استیل آذین، نفت تهران و 

صنعت نفت آبادان به لیگ برتر صعود کرده بود.

 عملکرد در فوتبال 
وی آبان سال 13۹5 درباره عملکردش در فوتبال گفت: هرچه دارم 
از نساجی است. متاسفم که در کار مربیگری نتوانستم این تیم را به 
لیگ برتر بیاورم. تماشاگران این تیم فوق العاده هستند. صنعت نفت آبادان 
نیازی به هوادار ندارد اما هواداران قائمشهری در هر شهری که ما بودیم، 
صنعت نفت را حمایت کردند. واقعیت این است که یازده بار به تیم ملی 
دعوت شدم و عین یازده بار را هم حذف شدم. هیچوقت هم از این 
موضوع ناراحت نشدم. دوره ما بهترین نسل فوتبال ایران بود. سرمربی 
صنعت نفت آبادان اظهارکرد: در یک دوره ای در سال 57 به پرسپولیس 
آمدم و یک هفته ای را به عنوان هافبک چپ کار کردم اما نتوانستم 

به خاطر اشتباهات خودم در این تیم بمانم و به نساجی بازگشتم. 
 کرونا

نادر دست نشان در فروردین ماه 1400 به دلیل ابتلا به کرونا و پس 

از یک هفته بستری بودن در بخش مراقبت های ویژه بیمارستان به 
تشخیص پزشکان در وضعیت خواب مصنوعی قرار گرفت. طبق اعلام 
پزشکان، 70 درصد از ریه های دست نشان درگیر کرونا شده بود و  در 
نهایت دیروز در بیمارستان قائمشهر دارفانی را وداع گفت. روزنامه 
»آرمان ملی« درگذشت این مربی ارزشمند فوتبال را به جامعه فوتبال و 

خانواده محترم ایشان تسلیت می گوید.

»نادر دست نشان« درگذشت


